
 Zápis 

zo zasadnutia VV KSTZ Trenčín konaného dňa 12.05.2021 v Motoreste Drietoma 

 

 Prítomní: 

1) Ľuboš Surovský 

2) Róbert Čelko 

3) Lukáš Gieci 

4) Július Hlubina 

5) Dušan Zelman 

6) Henrich Horňáček 

 

Program: 

1) Otvorenie a odsúhlasenie programu 

2) Správa z VV SSTZ 

3) Správa o hospodárení KSTZ 

4) Návrh predsedu, členov do VV KSTZ a kontrolnej komisie 

5) Návrh delegátov na Celoslovenskú konferenciu SSTZ 18.06.2021 

6) Rôzne 

7) Záver 

 

K bodu 1.: Zasadnutie otvoril a viedol predseda KSTZ Ľuboš Surovský. Program bol 

odsúhlasený bez pripomienok. 

 

K bodu 2.: Róbert Čelko informoval prítomných o činnosti SSTZ. Zápisy VV SSTZ sú 

zverejnené na www.sstz.sk. 

 

K bodu 3.: K 30.04.2021 KSTZ disponuje na účte 9 521,07 €. 

 

K bodu 4.: Návrh predsedu, členov do VV KSTZ a kontrolnej komisie bol z dôvodu 

pandemickej situácie zaslaný vedúcim klubom s možnosťou hlasovania PER ROLLAM do 

23.05.2021 vrátane. Na základe hlasovania PER ROLLAM boli zvolený nasledovný predseda, 

členovia VV KSTZ kontrolná komisia. 

 

Predseda: Ľuboš Surovský. 

 

Členovia: Róbert Čelko, Lukáš Gieci, Július Hlubina, Henrich Horňáček, Milan Strempek, 

Dušan Zelman. 

 

Kontrolná komisia: Ľuboš Oppenberger, Miroslav Červeňan, Branislav Krátky. 

 

K bodu 5.: Návrh delegátov na Celoslovenskú konferenciu SSTZ 18.06.2021 bol z dôvodu 

pandemickej situácie zaslaný vedúcim klubom s možnosťou hlasovania PER ROLLAM do 

23.05.2021 vrátane. Na základe hlasovania PER ROLLAM boli zvolený nasledovný delegáti: 

Ľuboš Surovský, Róbert Čelko, Lukáš Gieci, Július Hlubina. 

 

Náhradníci: Ľuboš Oppenberger, Ján Hudec, Peter Konrád, Milan Strempek. 

  



K bodu 6.: Ak to pandemická situácia dovolí je snahou VV KSTZ organizovať majstrovstvá 

kraja mládeže a dospelých. 

 

VV KSTZ prostredníctvom hlasovania PER ROLLAM navrhuje možnosť zmenu hraciemu 

systému 3. a 4. ligy na systém 1. ligy. 

 

Na základe hlasovania PER ROLLAM nebola schválená zmena hracieho systému 3. a 4. ligy 

na systém 1. ligy (za 9, proti 13). 

 

K bodu 7.: Ľuboš Surovský poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie výkonného 

výboru. 

 

 
Zapísal: Henrich Horňáček 


